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1000 rosesgive you, wants you to love itself well; 1000 paper cranes give you, lets theworry be far away from you! 1000 ...
1000 rosesgive you, wants you to love itself well; 1000 paper cranes give you, lets theworry be far away from you! 1000 ascendents give you, lets the good luck revolve you! The International Working Women\'s Day is joyful!
一千朵玫瑰给你，要你好好爱自己;一千只纸鹤给你，让烦恼远离你!一千颗幸运星给你，让好运围绕着你!女生节快乐!
My shoulderis not very perhaps broad, but covers the wind and rain
sufficiently for you;My arm is not very perhaps powerful, but can also support blue sky for you. The International Working Women\'s Day is joyful!
也许我的肩膀不够宽广，但足以为你遮挡风雨;也许我的胳膊不够有力，但还能为你撑起一片蓝天。女生节快乐!
The world because of had the woman, but appears particularly beautiful! The regards are only the short several lines, is actually a thick true meaning! Wishes the March Eighth to be joyful, is forever young attractively!
世界因为有了女人，而显得分外美丽!问候只是短短的几行，却是一个浓浓的真意!祝女生节快乐，永远年轻漂亮!
As soon as delivers you to tie the rose, flirts to express one\'s ideas depends upon it.Delivers you a peach blossom, a change in one\'s fortune from bad to good depends entirely on it. Delivers you a pallid to gather, hundred years good and count on it. After delivering you bowl of jellied bean curd to finish eating,laughed. March Eighth joyful.
送你一束玫瑰，传情达意依靠它。送你一只桃花，时来运转全靠它。送你一扎白合，百年好和指望它。送你一碗豆腐花吃完之后笑哈哈。女生节快乐.
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